
Laholms Bridgeklubb Protokoll från styrelsemöte 
 12 november 2009 
 
 Närvarande:    Frånvarande: 
 Lars Hed Kent Nordenberg Maria Ohlsson 
 Annika Cederlid Christer Nilsson 
 Gunilla Johansson Eva Lena Glimne 
 Lennart Nordberg 

1. Mötet öppnas 

Ordförande Lars Hed förklarade mötet öppnat. 

2. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes och godkändes. 

3. Föregående mötes protokoll 

Föregående mötes protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

4. Val av justeringsman 

Lennart Nordberg valdes att justera dagens protokoll. 

5. Ekonomi 

Ekonomin är god. 

6. Utbildningskommittén  

Allt fungerar bra. På nybörjarkursen spelar 3-4 bord och Tommys kurs är välbesökt. 

7. Tävlingskommittén 

Det fungerar bra med ett snitt på nästan tolv bord måndagar och onsdagar, mest i början 
av september. På tisdagar är det drygt åtta bord. 

8. Stödkommittén 

Laddar inför julbordet, allt är lugnt. 

9. Informationsverksamhet 

Information om sommarens händelser har inte riktigt gått fram. Hemsidan uppdateras inte 
riktigt som den borde och ett önskemål om en flik där man kan söka partner finns, Lars 
Hed talar med Maud om detta. 

10. Laholms BK 2020 – om 10 år 
De punkter som framträdde var: egen lokal, andra/fler tävlingsformer, satsa på både 
tävlings- och social inriktning, ungdomsverksamhet samt egen bridgehelg. Ledamöterna 
fick i uppdrag att fundera till nästa möte och komma fram till en inriktning 

11. Värdegrunder 
Frågan om vi behöver några värdegrunder att presentera på borden vid tävlingar kom upp. 
Vi har redan färdiga och vi beslutade att utgå ifrån dem, justera och diskutera om vi 
behöver några. 

12. Förändring av spelavgift 

Beslutades att spel kostar 40 kr och deltagande i kurs 10 kr. Spelavgift i andras tävlingar, 
DM/SM/seriespel, betalar klubben för representationsmedlemmar. 



13. Bridgehelg 2010 

Lars och Maria har varit i Hemmeslöv men inte fått några prisuppgifter, Maria ska dit och 
höra sig för igen. Lars har varit i Lögnäs och menar utrymmena där gör att vi kan få en 
hygglig volym, dock är Lögnäs inget känt namn. Eva Lena föreslog att kontrollera Ön. 
Lars, Eva Lena och Maria arbetar vidare på detta. 

14. Resa till Bridgefestivalen 2010 

BK Albrekt tänker hyra buss och boka hotell. Vi föreslår att resan kan börja i södra Hallnd 
och plocka upp folk i hela distriktet, Laholm är intresserade. 

15. Resa till Ronneby januari 2010 

Lars har talat med fd ordföranden i Allians och det är de som ansvarar för resan. Även 
nuvarande ordföranden som också säger OK. Det är Leif Johansson som ansvarar och de 
kör enligt samma koncept som förra året. 

16. Invit från Lerums BK 

Lerum har visat intresse för ett helgutbyte med oss. Beslutades att bjuda in dem till vår 
bridgehelg. 

17. Resa till Mön 20-22 augusti 2010 

Danskarna har satt en gräns på max 50 deltagare från Laholm. Beslutades att: 
representationsmedlemmar får följa med i första hand, representationsmedlemmar 
sponsras medan klubbmedlemmar betalar allt själva, Kent ansvarar för bokning osv. Kent 
meddelade att han endast sköter bokning på Elmehöj, önskar någon annat boende får de 
boka själva. 

18. Övriga frågor 

1. Anitas fråga på årsmötet angående pensionärerna 

 Lars har talat med berörda, allt måste ske inom förbundet och föreslagit två alternativ: 
1) Spelavgift 40 kr inkl fika och prispengar, 2) Spelavgift 30 kr utan fika men 
prispengar. De har sedan inte hört av sig vare sig om intresse eller ointresse. Kent talar 
med SPF. 

2. Vagn för bord i Hasslöv 

 Lars har talat med en person som skulle kunna göra en likadan vagn som den vi har i 
Lagagården och lämnat foton och spec för att få en prisuppgift. Innan vi beställer 
måste vi dock ha en långsiktig överenskommelse med bygdegårdsföreningen i 
Hasslöv. Lars talar med Urban. 

19. Nästa möte 

Nästa möte hålls den 14 januari 2010 hos Gunilla. 

20. Mötet avslutas 

 
Vid protokollet  Justeras 
 
 
Gunilla Johansson  Lennart Nordberg 
 
 
Ordf. Lars Hed  


